
PROTOKÓŁ   NR VI.2015 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 08 września 2015 roku.  

 
 

Początek  godz. 15.00 

Zakończenie  godz. 16.25 
 

 
            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  
uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100  %  składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad1. Otwarcia VI Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał 
Przewodniczący  Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z 
czym obrady i podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w wyniku zapytania ofertowego 
została wybrana nowa kancelaria radcy prawnego. Jest to kancelaria Pana 
Jacka Nieściora z Pułtuska. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  odczytał  porządek obrad. 
 
Paweł Marcin Bednarczyk Burmistrz Tłuszcza zgłosił wniosek w sprawie: 
 

        wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 5i projektu uchwały w  
        sprawie zmiany uchwały Nr V.74.2015 Rady Miejskiej  w Tłuszczu z  
        dnia 16 czerwca 2015 roku w sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz  
        zadania z zakresu właściwości Powiatu Wołomińskiego polegającego        
        na konserwacji zieleni i utrzymania czystości na terenie Zespołu  
        Pałacowo-Parkowego w Chrzęsnem. 

 
Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie.  
 
Ad2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od 
17 czerwca 2015 roku  do 08 września 2015 roku przedstawił Burmistrz 
Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli  biznesmenom z Tłuszcza   
nominowanym do odznaczenia przyznanego przez Ministra Gospodarki 
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Janusza Piechocińskiego w kategorii „ zasłużony dla rozwoju gospodarki 
Rzeczpospolitej Polskiej’’. Odznaczenia osobiście wręczał na dożynkach 
gminnych sam Premier Janusz Piechociński, a dzisiaj Burmistrz wręczał tym, 
którzy nie mogli uczestniczyć w dożynkach gminnych.   
 
Ad3. Protokół  z V sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad4. Przystąpiono do wyboru ławników na kadencję 2016-2019. 
 

a) przyjęcie regulaminu wyborów 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła powyższy regulamin, który 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
          b ) wybór komisji skrutacyjnej 
 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Paweł Fydryszek zgłosił trzy 
kandydatury do komisji skrutacyjnej; Grażyna Barbara Krupa, Waldemar 
Zygmunt Sitek i Adam Kisiel. 
Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Rada Miejska w  Tłuszczu jednogłośnie wybrała do składu komisji 
skrutacyjnej Grażynę Barbarę Krupa, Waldemara  Zygmunta Sitka i Adama 
Kisiel. 
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący sposób. 
Waldemar  Zygmunt Sitek    -  przewodniczący  
Grażyna Barbara Krupa        -  członek komisji  
Adam  Kisiel                         -  członek komisji 
 

c) przedstawienie opinii o kandydatach przez Zespół ds.  
     przedstawienia opinii o kandydatach na ławników sądowych na  
     kadencję 2016-2019 

 
Opinię Zespołu z dnia 2 września 2015 roku na temat kandydatów na 
ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w 
ustawie, przedstawił Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy, załącznik  nr 7 
do niniejszego protokołu.  
 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego ławników do Sądu  
Rejonowego w Wołominie  
 

Protokół z ustalenia wyników głosowania na ławników do Sądu Rejonowego 
w Wołominie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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e)  przeprowadzenie głosowania tajnego ławników do Sądu Okręgowego  
     Warszawa-Praga w Warszawie  
 
Protokół z ustalenia wyników głosowania na ławników do Sądu Okręgowego 
Warszawa-Praga w Warszawie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad5. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

a) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016-2019  
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych ( nieobecny Adam Wojtyra). 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.90.2015  w 
sprawie wyboru ławników na kadencję 2016-2019, załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
  

b) w sprawie przystąpienia do partnerstwa lokalnego, które ma na 
celu wypracowanie koncepcji wniosku o dofinasowanie projektu  
pt. ,,Okno na nowe perspektywy’’  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych ( nieobecny Adam Wojtyra). 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  VI.91.2015 w 
sprawie przystąpienia do partnerstwa lokalnego, które ma na celu 
wypracowanie koncepcji wniosku o dofinasowanie projektu pt.,,Okno na nowe 
perspektywy”, załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

c) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. ,,Aktywny 
Senior- aktywna społeczność” w ramach programu ,,Działaj 
lokalnie” 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych ( nieobecny Adam Wojtyra).  
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr VI.92.2015  w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. ,,Aktywny Senior’’- aktywna 
społeczność w ramach programu ,, Działaj lokalnie’, załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
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d) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz  
na rok 2015  
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 
 
Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy zgłosiła następujące autopoprawki:  
 
      >   Zmniejszyć dochody  w dziale 900, rozdział 90095,  paragraf 2320 
            o kwotę 72 500 zł. Jest to dotacja z Powiatu Wołomińskiego na  
           konserwację zieleni i utrzymanie czystości na terenie Zespołu     
           Pałacowo-Parkowego w Chrzęsnem, zmniejszyć wydatki  w dziale 900,  
            rozdział 90095, paragraf 4300 o kwotę 72 500 zł. W budżecie była  
            zapisana kwota 110 000 zł, ale według umowy przedłożonej do podpisu  
           kwota ta wynosi 37 500 zł.  
            Stąd zmniejszenie i dochodów i wydatków.  
 
        > Zwiększyć dochody w dziale 756, rozdział 75618, paragraf 410 kwota  
            16 000 zł. Jest to opłata skarbowa  i zwiększyć wydatki w dziale 900,  
             rozdział 90015 paragraf 6050 o kwotę 16 000 zł na zadanie  
             inwestycyjne – budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Wólka  
             Kozłowska. 
 
  Zmniejszyć wydatki w dziale 600, rozdział 60014, paragraf 6300 kwota 

30 000 zł. Jest to dotacja celowa  dla Powiatu Wołomińskiego na 
odwodnienie ulicy Perłowej w miejscowości Pólko i zwiększyć wydatki 
w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050 o kwotę 28 000 zł na 
zadanie – odwodnienie ulic: Zawilcowej, Wołodyjowskiego, Sasina w 
Dzięciołach i zwiększyć wydatki w dziale 801, rozdział 80101, paragraf 
4210 o kwotę 2 000 zł w tym dla szkoły podstawowej w Tłuszczu  1000 zł 
i dla zespołu szkół w Stryjkach 1000 zł.   

 
Radna Grażyna Krupa   zgłosiła wniosek: 
 
             o przeniesienie z działu 600, rozdział 60016, paragraf 6050 kwoty  
              1 100 zł z zadania – budowa chodnika w ulicy Norwida,  do działu 
              900, rozdział 90015, paragraf  6050 na zadanie – budowa oświetlenia  
               ulicznego na osiedlu Klonowa-Norwida  ze zmianą zapisu w  
               stosownych załącznikach. Wnioskowana kwota to oszczędności   
               powstałe po rozstrzygnięciu postępowania o udzielenie zamówienia  
               publicznego na budowę tegoż chodnika.   
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie wie, czy  taka kwota została wolna i tej 
chwili nie może tego sprawdzić.  
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Pani Krupa odpowiedziała, że  została taka kwota wolna, ponieważ ma przed 
sobą protokół z rozstrzygnięcia tego postępowania. 
 
Radny Bogdan Jusiński zapytał Panią Skarbnik – jak faktura? 
 
Pani Skarbnik odpowiedział, że nie wie i musiałaby to sprawdzić.  
 
Radna Grażyna Krupa poinformowała, że faktura będzie wystawiona po 
zakończeniu inwestycji. Jest w tej chwili rozstrzygnięte postępowanie, na to 
zadanie była zabezpieczona kwota 30 000 zł, postępowanie zostało 
rozstrzygnięte, firma która wygrała zaoferowała kwotę 28 883,48  zł, zostały 
oszczędności i stąd wnioskuje o przeniesienie kwoty 1 100 zł, zgodnie ze 
zgłoszonym wnioskiem.  
Prosi o rozstrzygnięcie tego przeniesienia  na dzisiejszej sesji, gdyż umowa 
została podpisana, nie jest to duża kwota, a niedługo będzie zmiana czasu z 
letniego na zimowy i to oświetlenie będzie bardzo potrzebne. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pani Skarbnik o 
wprowadzenie powyższych  zmian do uchwały budżetowej na 2015 rok. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Grażyny Krupa 
o przeniesienie kwoty 1 1000 zł z zadania – budowa chodnika w ulicy 
Norwida, na – budowa oświetlenia ulicznego na osiedlu Klonowa-Norwida. 
 
Radny Bogdan Jusiński powiedział, że jeśli pozostała z przetargu  kwota 1 100 
zł to nie ma problemu, żeby te pieniądze przenieść, ale jeśli będzie faktura na 
większą kwotę i tych środków będzie mniej, to może wystąpić problem, jeżeli 
dzisiaj to zostanie przegłosowane.  
Jeśli jest pilna potrzeba założenia lampy w tym okręgu wyborczym, to można 
na ten cel przeznaczyć środki z rezerwy budżetowej, zaproponował radny 
Bogdan Jusiński.    
 
Pani Skarbnik zawnioskowała o 5-minutową przerwę w obradach w celu 
sprawdzenia tego w systemie.  
Po sprawdzeniu poinformowała, że na tym zadaniu inwestycyjnym pozostała 
kwota 1 116,52 zł. Plan wynosi 30 000 zł, w tej chwili zaangażowanie  
środków 28 883,48 zł.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pani Grażyny Krupa. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz ze 
zgłoszonymi zmianami przez Panią Skarbnik i Panią Grażynę Krupa. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.93.2015 w 
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2015, załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

e) w sprawie zmiany Uchwały Nr II.21.2014 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2015-2024 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Pani Skarbnik Gminy powiedziała, że stosowne zmiany w projekcie 
przedmiotowej uchwały są zgodne ze zmianami w uchwale budżetowej. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.94.2015 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr II.21.2014 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 30 
grudnia 2014 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Tłuszcz na lata 2015-20124, załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

f) w sprawie zmiany Uchwały Nr III.41.2015 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 05 lutego 2015 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi  Wołomińskiemu na realizację 
zadania publicznego. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
         
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr VI.95.2015 w  
sprawie zmiany Uchwały Nr III.41.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 05 
lutego 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wołomińskiemu na realizację zadania publicznego, załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu.  
 

g) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i 
wdrażania ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 
Tłuszcz” 

 
Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.96 .2015 w 
sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania ,,Planu 
gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Tłuszcz’’, załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 
 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz 
zadania Gminy Wołomin w zakresie dowożenia osób 
niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin 

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.97.2015 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia miedzy gminnego w 
sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania Gminy Wołomin w zakresie 
dowożenia osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin, załącznik nr 17 
do niniejszego protokołu. 
 

i) w sprawie zmiany Uchwały Nr V.74.2015 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 16 czerwca 2015 roku w sprawie przejęcia przez 
Gminę Tłuszcz zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Wołomińskiego polegającego na konserwacji zieleni i 
utrzymania czystości na terenie Zespołu Pałacowo-Parkowego w 
Chrzęsnem  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI.98.2015 w 
sprawie zmiany uchwały Nr V.74.2015  Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 16 
czerwca 2015 r.  r. w sprawie przejęcia przez  Gminę Tłuszcz zadania z 
zakresu właściwości Powiatu Wołomińskiego polegającego na konserwacji 
zieleni i utrzymania czystości na terenie Zespołu Pałacowo-Parkowego w 
Chrzęsnem, załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.   
 
Ad6. Interpelacje i zapytania radnych, odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania radnych. 
 
Stanisław Kielak zwrócił się z zapytaniem do radnych powiatowych, czy na 
drodze powiatowej w Chrzęsnem będą namalowane pasy i kiedy, bo 
mieszkańcy czekają na to już 6 lat.  
 
Druga interpelacja dotyczyła odnowienia pomnika byłej właścicielki Pałacu w 
Chrzęsnem Pani  Karskiej, który znajduje się na cmentarzu w Postoliskach.   
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Robert Pacuszka podziękował Burmistrzowi za interwencję w sprawie 
wykoszenia rowów przy ulicy Przejazdowej, ale zadanie zostało wykonane 
połowicznie, gdyż nie zostały wykoszone rowy przy ulicy Pilawskiej.  
Radny zwrócił się  burmistrza o interwencję jeszcze w sprawie wykoszenia 
boiska i przycięcia żywopłotu przy placu zabaw na Borkach, który wchodzi w 
pas drogowy i zagraża bezpieczeństwu oraz zapytał o postępy w sprawie 
ustalenia własności gruntu przy ulicy Przejazdowej, aby móc realizować dalej 
inwestycję. 
 
Burmistrz odpowiedział, że będzie interweniował odnośnie wykaszania, ale o 
postępy w sprawie ustalenia własności musi zapytać Panią mecenas, gdyż nie 
ma na bieżąco wiadomości.  
 
Waldemar Sitek w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zapytał, na 
jakim etapie przygotowań jest nasza Gmina jeśli chodzi o wyznaczenie 
lądowiska lotniczego dla medycznego pogotowia ratunkowego. 
Drugie pytanie dotyczyło miejsca – pomieszczenia stacjonowania ratowników 
medycznych i radny zapytał, w jaki sposób możemy pomóc tym ludziom, aby 
w godziwych warunkach pełnili swoją  służbę.  
 
Burmistrz odpowiedział, że lądowisko na terenie naszej gminy było 
wyznaczone i uzgodnione z Wojewodą i na pewno znajduje się na stadionie 
miejskim w Tłuszczu. 
Jeżeli chodzi o ratowników medycznych, to nasza gmina użycza lokal, który 
jest użyczany szpitalowi w Wołominie. Szpital wołomiński działa na zlecenie 
spółki Meditrans i roczne przychody z tytułu działalności związanej z 
transportem chorych wynoszą ok 4 mln złotych. Wydaje mi się, że jeżeli ktoś 
coś dostaje nieodpłatnie, to mając takie przychody, mógłby pomalować sobie 
chociaż ściany.  
Druga rzecz jest taka, że z informacji jakie ja posiadam, kontynuował 
Burmistrz, umowa pomiędzy szpitalem wołomińskim a spółką Meditrans trwa 
tylko do końca tego roku. Zarząd spółki Meditrans kontaktował się ze mną w 
sprawie możliwości w przyszłości wydzierżawienia tego miejsca i zobowiązali 
się  na swój koszt dokonać remontu tych pomieszczeń. Czy ta umowa będzie 
przedłużona ze szpitalem, czy nie, nie jestem w tej chwili w stanie 
odpowiedzieć, ale jeśli  spółka czerpie z tego korzyści, mogłaby zadbać o 
warunki dla swoich pracowników 
 
Ad7. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady w imieniu Koła Pszczelarskiego w Tłuszczu  zaprosił 
Radę na święto miodu, które odbędzie się 13 września 2015 r . ( niedziela) 
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godzina 13.00. Odbędzie się koncert organowy w Kościele Przemienienia 
Pańskiego w Tłuszczu i na placu przy Kościele degustacja miodu. 
 
Sołtys Jadwinina Zdzisław Nowak w imieniu swoim i wszystkich 
mieszkańców złożył Przewodniczącemu Rady, Wysokiej Radzie  i 
Burmistrzom, a w szczególności Burmistrzowi Bednarczykowi podziękowania 
za wybudowanie wodociągu w Jadwininie. 
Następnie Sołtys zwrócił się z prośbą o przyspieszenie dokończenia budowy 
chodnika w miejscowości Jadwinin, którego budowa trwa od 2006 roku i 
wybudowano 480 metrów.  
 
Przewodniczący Rady podziękował i powiedział, że słowa podziękowania 
należą się także radnemu. 
 
Przewodniczący Rady osiedla Centrum Pan Andrzej Kruk  powiedział, że 
zadaje pytania, które docierają do niego od mieszkańców i nie otrzymuje na 
nie  odpowiedzi. Dotychczas otrzymał tylko jedną odpowiedź od Burmistrza, a 
mieszkańcy go rozliczają, dlatego prosi o odpowiedzi np. meilem. 
Kolejna sprawa poruszana przez Pana Andrzeja Kruka dotyczyła Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych  przy ZGKiM w Tłuszczu.   
Powiedział, że są skargi od mieszkańców na to, że pojawiły się karaluchy i 
gryzonie. Zdaniem radnego i mieszkańców osiedla Centrum ta lokalizacja jest 
nieodpowiednia i dlatego należy rozwiązać ten problem.  
 
Sołtys ze Stasinowa Jerzy Więch  zwracając się do Zastępcy Burmistrza 
Waldemara Banaszka zapytał, co z pismem jakie miało być wystosowane w 
sprawie ustalenia drogi koniecznej w miejscowości Stasinów.  
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że Sołtys został poinformowany przez 
niego  i drogowca  Piotra Gołosia o tym, że należy wystąpić z pismem o drogę 
konieczną i to jest sprawa dwóch mieszkańców tj. Sołtysa i p. Krzywieckiego.  
Zarówno Zastępca jaki Pan Gołoś  oferowali swoją pomoc przy napisaniu 
takiego pisma, ale z uwagi na zmianę kancelarii prawnej, to się opóźniło. 
Sprawa tej drogi toczy się już parę lat, nie ma zgody pomiędzy mieszkańcami,  
nie przekażą  dobrowolnie gruntów i dlatego trzeba  ustalić drogę konieczną.  
 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby po sesji Sołtys umówił się na 
spotkanie z Zastępcą Burmistrza i z Panem Gołosiem w powyższej sprawie.  
 
Mieszkaniec miejscowości Stasinów Janusz Klimczak zwrócił się w imieniu 
swoim i mieszkańców Stasinowa o wybudowanie drogi dojazdowej przez 
wieś. Wszystkim znany jest ten problem powiedział mieszkaniec, ale od tego 
właśnie jest władza, żeby takie problemy rozwiązywać. Mieszkańcy nie marzą 
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o wodociągu, kanalizacji czy chodnikach, tylko o tym, żeby mieć drogę 
dojazdową ze swojej miejscowości do pracy i żyć w godziwych warunkach.  
Dlatego też mieszkańcy zwracają się o podjęcie skutecznych działań  w 
sprawie budowy drogi przez wieś. 
Mieszkaniec przypomniał, że miała być rozwiązana sprawa odpowiedniego 
oznakowania tej drogim, było to zgłaszane do Wiceburmistrza, a chodzi o 
takie oznakowanie, żeby na tą drogę  nie wjeżdżały duże samochody. 
Nieodpowiednie oznakowanie powoduje, że wjeżdżają tam nawet TIR-Y, 
przez co już nawet dwa razy  był  uszkodzony budynek mieszkańca. 
Sprawa była zgłaszana na policję i mieszkaniec zwracał się do burmistrza o 
interwencję w tej sprawie, ale  to trwa już ponad dwa miesiące.      
 
Radna Grażyna Krupa poparła wniosek mieszkańca, pomimo że jest radną 
miejską, ale jej korzenie wywodzą się z tej wsi.  
W związku z tym, że Komisja Budżetu i Inwestycji planuje posiedzenie 
wyjazdowe, zgłosiła wniosek do Przewodniczącego i członków tejże  Komisji 
o udanie się do Stasinowa w celu zbadania sytuacji na miejscu. 
 
Ad 8 . Zamknięcia obrad VI  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 
Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Protokółowała:  
Bożena Brzozowska   
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